



**QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES  
004**

This document is issued to answer questions from bidders regarding Industry Canada RFP # ISED188888. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Industrie Canada DDP # ISED188888. TOUTE LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DDP DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

**\*\*Version française ci-dessous\*\***

**Question No. 9:**

Would the client please consider removing the requirement for samples, as these samples are owned by the client and consultants do not typically have access to them once the contract has ended due to the confidential nature of the work?

**Answer No. 9:**

We will not remove this requirement for samples as they are not confidential in nature. They are all accessible in positions files and/or via the PCIS+ system and would be shared with us if we were requesting them to our HR Colleagues in other departments.

**\*\*\*English Version Above\*\*\***

**Question No. 9:**

Est-ce que le client pourrait s'il vous plaît envisager de supprimer l'exigence pour les échantillons, car ces échantillons sont détenus par le client et les consultants n'ont généralement pas accès à eux une fois le contrat terminé, en raison de la nature confidentielle du travail?

**Réponse No. 9:**

Nous ne supprimerons pas cette exigence pour les échantillons car ils ne sont pas de nature confidentielle. Ils sont tous accessibles dans les dossiers de postes et/ou via le système SIPC+ et seraient partagés avec nous si nous les demandions à nos collègues en RH de d'autres ministères.